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ÅRSBERETNING 2022 
 

Styret i SAF til og med våren 2022 
Ingrid Njå Sekse (leder, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Ingrid Eide (styremedlem, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Per Anda (styremedlem, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Asgeir Bell (styremedlem, kasserer, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Elise Junge (styremedlem, valgt 2020 for 2 år) 
Simen Bie Malde (styremedlem, valgt 2021 for 2 år) 
 
Styret i SAF fra og med høsten 2023 
Per Anda (leder, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Ingrid Eide (styremedlem, valgt 2019 for 2 år, gjenvalgt 2021 for 2 år) 
Simen Bie Malde (styremedlem, valgt 2021 for 2 år) 
Gunnar Sørås (styremedlem, valgt 2022 for 2 år) 
Jakob Håkon Larsen (styremedlem, valgt 2022 for 2 år) 
Ragnhild Våge (styremedlem, valgt 2022 for 2 år) 
Ingrid Njå Sekse (vara, valgt 2021 for 2 år) 
 
SAF i 2022 
Det har vært et innholdsrikt år for SAF etter å kunne åpne opp som normalt igjen etter en 
lang pandemi. Året startet med programlansering kombinert med første forelesning 10. 
februar, fortsatte utover året med arrangement i henhold til vår- og høstprogrammet, og ble 
avsluttet med festforelesning 8. desember. I tillegg til det oppsatte programmet ble det i vår 
invitert til presentasjon av arkitekturstrategien til Stavanger kommune. 
 
Vårprogrammet: 

● 10. februar: Programlansering og forelesning med Espen Surnevik 
● 16. februar: “Bevar det gamle politihuset” i samarbeid med Byverksted og BULL 
● 10. mars: Forelesning med Léva Urban Design 
● 31. mars: Utstillingsåpning “Arkitekter som tegner” 
● 7. april: Befaring av restaureringsarbeidene i Stavanger domkirke med 

Arkitektkontoret Schjelderup & Gram 
● 12. mai: Minikurs i miljøpsykologi for arkitekter med Einar Strumse 
● 9. juni: Befaring av Victoria Hotel og Stavanger Svømmehall, samt årsmøte 

 
Høstprogrammet: 

● 9. september: Programlansering og forelesning med Stiv kuling 
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● 15. september: Befaring av tre eneboliger på Stokka tegnet av hhv. Haga & Grov, 
Hoem & Folstad og Kari Halvorsen 

● 6. oktober: Forelesning om Louis Kahn v/Per Olaf Fjeld 
● 20. oktober: Temakveld om “Notheng - kystens katedraler” i samarbeid med 

Engøyholmen Kystkultursenter, byantikvaren i Stavanger, Fortidsminneforeningen i 
Stavanger, Per Schjelderup og Arne Blix 

● 27. oktober: Befaring av Bethel med Trodahl Arkitekter 
● 4. november: Forelesning med Claus Pryds 
● 10. november: Forelesning med Atelier Amont 
● 17. november: Befaring av Innoasis med Helen & Hard 
● 8. desember: Festforelesning med Atelier Oslo 

 
Tegningsutstillingen “Arkitekter som tegner” ble en suksess som sittende SAF styre 
oppfordrer sittende styre til å gjenta arrangementet hvert 2. eller 3. år. 
 
SAF og Stavanger kommunes avdeling for byutvikling arrangerte et møte om 
Stavanger kommunes høringsutkast til “en strategi for arkitektur og byforming” den 
19. mai. 5 representanter fra SAF har deltatt i en arbeidsgruppe for utvikling av 
Stavanger kommunes forslag til en Arkitekturstrategi. 
 
SAF er for øvrig representert i juryer for Byggeskikkprisen i Stavanger, Hå og Time. 
Vi er også representert i juryen for Stavangers Vernepris. SAF har representanter i 
Stavanger kommunes Boligforum, Stavanger kommunes Kunstutvalg og flere 
medvirkningsprosesser. 
 
Viktige saker 
I 2022 ble det vedtatt at Stavanger skal få sin egen byarkitekt. 
Administrasjon i Stavanger kommune har jobbet med et forslag til mandat for stillingen, som 
skal lyses ut i 2023. Parallelt har administrasjonen jobbet med et forslag til en 
arkitekturpolitikk for Stavanger. SAF har deltatt i dette arbeidet og vil jobbe for å bli involvert i 
den videre prosessen. 
 
SAF har uttalt seg kritisk i forbindelse med den planlagte rivingen av det gamle politihuset på 
Nytorget. Vi har vært med på arrangement i forbindelse med dette, og støttet opp om 
underskriftskampanje mot rivingen. 
 
I 2022 ble områdereguleringen for Paradis lagt ut på høring. Representanter fra SAF har 
deltatt i møte om planene, og skal skrive høringssvar med vekt på arkitektur og byutvikling. 
 
Diskusjonen rundt “Akropolishøyden” (med tilhørende bygninger for Rogaland Teater, 
Stavanger Museum og fylkeshuset) har gått for fullt gjennom året. SAF vil jobbe for å 
involvere seg mer i det videre arbeidet knyttet til utviklingen av denne viktige delen av 
Stavanger sentrum. 
 


